
Statement of Aims, Principles and Practice 
目标原则与实践声明

Our Aims 我们的目标


As an educational guardian, we aim to provide care for the children under our 
guardianship as if they were our own. We liaise between parents and schools, provide 
care for students, and make practical arrangements, all with the best interests of the 
children and their families at heart. 

作为教育监护人，我们的目标是像对待自己的孩子一样照顾我们所监护的孩子们。我们协调
家长与学校之间的关系，为学生提供照顾，并做出实际安排，这一切都是为了孩子的最佳利
益以及他们的家庭着想。


Our Principles 我们的原则


“KIDS” are at the heart of of everything we do.

“孩子们”是我们所做一切事情的核心所在。


Kindness 善良

- We will show kindness in all our dealings with students, parents, host families and staff.
在与学生、家长、寄宿家庭以及工作人员的所有交往中，我们都会表现出友善的态度。


Integrity 诚信

- In our business practices, our care for students and their families and our day-to-day 

work, we will behave with integrity in everything we do. 在我们的业务中，对于学生及其
家庭的关怀，以及我们日常的工作，我们都会秉持诚信的态度。


Diligence 严谨

- We will ensure diligence and professionalism in all our work with students and families
我们将在与学生及家长的所有工作中确保严谨和专业的态度。


Safety 安全

- We will do everything we can to ensure the safety and wellbeing of our students. 我们
将尽一切努力确保学生的安全与健康。


Our Practice 我们的做法


Our practice is informed at all times by the standards laid out by AEGIS in the 
Guardianship Organisation Quality Standards document. 


By spending time getting to know our students and maintaining contact with them on a 
regular basis, we respond quickly and effectively to their needs, to parents’ requests, to 
the school and in support of our host families, ensuring that we provide the highest 
standard of guardianship for all our clients.

我们的工作始终严格遵循 AEGIS 在《监护组织质量标准》文件中所制定的标准。

通过花时间深入了解我们的学生，并定期与他们保持联系，我们能够迅速且有效地满足他们
的需求、回应家长的要求、支持学校以及为寄宿家庭提供帮助，从而确保为所有客户提供最
高标准的监护服务。


